

The Snippet

N° 3 December 2014
Fontainebleau/
Avon et environs

Anglais/
Français

Pass it on!
Faites-le passer!

Christmas 2014 / Noël 2014

In the Spotlight – Louise Doddrell

Louise Doddrell started her own business as a Virtual Assistant and translator two years ago. She is educated to degree level, with extensive administrative and secretarial experience gained from working in various companies in London and France. She is English and has lived in France for many years. She offers virtual assistant services and accurate and reliable translations from French to English for businesses and individuals.

What is a Virtual Assistant? Virtual Assistants are a group of independent professionals who can provide you with administrative assistance as and when you need it so you can concentrate on developing your business.

The virtual assistant services she provides include audio and copy typing, word processing and PA services. She also translates web pages, business correspondence, tourist information and menus from French to English and can help English speakers moving to France with the necessary administrative procedures.

To find out more visit
www.lmdtranslationofficeservices.com

En vedette – Louise Doddrell

Il y a deux ans, Louise Doddrell a créé son entreprise en tant qu'assistant virtuel et traducteur. Diplômée d'une université anglaise, elle possède une vaste expérience administrative et de secrétariat acquise dans diverses entreprises à Londres ainsi qu'en France. Elle est anglaise mais cela fait maintenant 20 ans qu'elle habite en France. Elle propose des services d'assistance virtuelle et des traductions précises et fiables du français vers l'anglais pour entreprises et particuliers.

Qu'est-ce qu'un assistant virtuel? Les assistants virtuels sont un groupe de professionnels indépendants qui peuvent vous fournir une assistance administrative quand vous en avez besoin afin que vous puissiez vous concentrer sur le développement de votre entreprise.

Les services qu'elle fournit comprennent la transcription, le traitement de texte et les services d'administration. Elle traduit également des pages de sites Internet, de la correspondance commerciale, des guides touristiques et des menus du français vers l'anglais. Louise peut également aider les anglophones qui s'installent en France avec les procédures administratives.

Pour en savoir plus, visitez
www.lmdtranslationofficeservices.com